
2. juuni 2005 Nr 4 (43)

LINNA
KIIREMAD
UUDISED

 www.jogevalv.ee

20. mail allkirjastati lin-
napea Viktor Svjatõševi
poolt projekteerimise  töö-
võtuleping “Jõgeva linna
jalakäijate kahetasandiline
raudteeületuskoht”. Pari-
ma  projekteerimise pakku-
mise tegi ja seega osutus
valituks OÜ Estkonsult.
Lepingu  täitmise ajakava:
1. Tööde algus 02.06.2005 2.
Ehitusgeoloogiliste  uurin-
gute teostamine 20.06.2005
3. Haljastuse  inventarisee-
rimine  20.06.2005 4. asuko-
ha valiku variantide esita-
mine  20.06.2005 5.  Liiklus-
uuringu ja küsitluse teosta-
mine 11.07.2005 6.  Ehitus-
geoloogiliste  uuringute
teostamine 11.07.2005 7.
Eskiisprojekti  variantide
esitamine 11.07.2005 8. Ta-
suvus-uuringu esitamine
11.07.2005 9.  Eskiispro-
jekti avalik tutvustami-
ne 08.08.2005 – oluline
kuupäev  kõikidele jõgev-
lastele, et avaldada ar-
vamust kahetasandilise
raudteeületuskoha pari-
ma võimaluse leidmisel
10.  Põhiprojekti  esitamine
15.09.2005 11. Pakkumisdo-
kumentatsiooni  esitamine
26.09.2005 12.  Taotluseel-
arve esitamine 26.09.2005
13. Töö üleandmine
30.09.2005

Jõgeva linna
kahetasandilisest

raudteeületus-
   kohast  

* Jõgeva gümnaasiumid
lõpetab tänavu kokku 140 õpi-
last,  põhikooli  lõpetajaid on
205

*  toimub EPKF 2005 ehk IV
eelprofessionaalse kunsti
festival

* KUKU raadio kliendipäe-
val saab ennast registree-
rida “selgeks grupijuhiks”

* toimub traditsioniline male-
võistlus “Jõgeva  AVRO”

* toimub “Heliseva suveöö”
pidu

* Jõgeva Gümnaasiumi vi-
listlaste  kokkutulek

* Jaanide aegu on ka lin-
nas jaanituli, presidendi või-
dutule  toomise pidulik tsere-
moonia ning vanaautode
suursõidu  demonstratsioon

Jõgeva linn pidas sünnipäevapidu

Meeldivat  suve!
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Eelmisel nädalal tähistas Jõ-
geva linn oma 67. sünnipäeva.
Kuigi kõige suurem pidu peeti
laupäeval, jagus mitmeid tore-
daid ettevõtmisi tervele nädala-
lõpule.

Sünnipäeval oli väga pikaajalise
traditsiooniga üritusi – tehti kok-
kuvõtteid Betti Alverile pühenda-
tud luulekonkursist, toimusid
võistlused tänavakorvpallis ja ra-
tastoolisõit, pühapäeva hommikul
lõpetati linna sünnipäevapidu
kontserdiga kirikus ning pärast se-
da sõideti Laiuse ja Siimusti kal-
mistule mälestama neid, kes meie
hulgast juba lahkunud on.

Linna sünnipäevaürituste hulka
kuulub juba aastaid kokkuvõtete
tegemine kirjandusliku omaloo-
mingu konkursist “Betti Alveri jäl-
gedes”. Nädal tagasi tunnustati
linnaraamatukogus taas parimaid
kirjutajaid.

Linnaraamatukogu ja Betti Al-
veri Fondi välja kuulutatud kon-
kursile laekus sellel aastal üle saja
töö kokku kolmekümne viielt
autorilt.

Tänavu oli linna sünnipäeval
tavalisest enam mõeldud gümnaa-
siumiealistele noortele, kellele oli
suunatud reedeõhtune pidu “Suve-
öö unenägu”, kus esinesid Jõgeva
linnas ja ümbruses tegutsevad
noorteansamblid, mis noored tor-
miliselt kaasa elama panid. Põ-
nevamaks muutsid esinemise kul-
tuurikeskuse tantsustuudio tüdru-
kud, samuti pime aeg  ja valgus-
show.

Noored võtsid bändid sedavõrd
soojalt vastu, et DJ Kadal jäi disko-
muusikaga sisustada vaid viimane
pooltund. Peo lõpus süüdati küün-
lad nende 80 inimese mälestu-
seks, kes Saksa okupatsiooni ajal
kruusaaugus hukati. Ühiselt paluti
ka nende inimeste ees vabandust
end nende hukkamisplatsil lõbu-
sat noortepidu peeti. Samas aval-
dati lootust, et ehk ei oleks need
inimesed seda pahaks pannud.

Vähetähtis ei ole ka see, et noo-
red olid ise kultuurikeskuse ringi-
des tegutsevad lapsed, kes talgu-
de korras Piiri parki puhastamas
käisid, samuti aitasid nad igati
kaasa ürituse korraldamisele.

Jõgeva sünnipäevaürituste pro-
jektijuht, Jõgeva Kultuurikeskuse
juhataja Airi Rütter ütles, et noo-
red jäid “Suveöö unenäoga” väga
rahule. Juba praegu on arutatud,
et kruusaauk on noorteürituste
korraldamiseks väga sobiv koht,

nii tuleks seda traditsiooni kind-
lasti ka edaspidi jätkata. “Noored
ise on pakkunud välja, et võiks
korraldada järgmisel aastal lausa
kahepäevase festivali,” ütles Rüt-
ter.

Lisaks sellele, et noortel oli oma
pidu, osalesid nad aktiivselt mälu-
mängus, kokku kuuest osalevast
võistkonnast kolm olid välja pan-
nud gümnaasiumiealised, samuti
osalesid  just selles eas noored ka
kõnevõistlusel.

Airi Rütteri sõnul oli tore, et just
noored võtsid väga aktiivselt üri-
tustest osa, samuti olid nad väga
abivalmid.

Reedel pidasid pannkoogipidu
ka Jõgeva linna eakad, kes lisaks
maitsvate pannkookide söömisele
said vaadata – kuulata üksteise
esinemist, ansambel Tempora Mo-
res saatel jalga keerutada ning
kohal oli üllatuskülaline – Kuldsuu
Margus Kastor, kes päeva juhtis
ja vahelduseks huvitavaid lugusid
rääkis. Samuti tuli pensionäridele
üllatusena Jõgeva Haigla päeva-
keskuse näiteringi esinemine.

Esimest korda kutsusid  tänavu
linnavolikogu esimees Raul Kull
ja linnapea Viktor Svjatõšev vas-
tuvõtule pensionäride aktiivi,
eakad inimesed, kes tegutsevad
linnavolikogus, erinevate orga-
nisatsioonide nõukogudes, era-
kondades ja taidlusringides.

Linnapea Viktor Svjatõševi sõ-
nul tuli vastuvõtu mõte sellest, et
Jõgeval tegutseb palju eakate ini-
meste ringe ja seltsinguid.

Ühises kohvilauas kuulati, mille
üle nad muret tunnevad ning mil-
lised on nende ettepanekud linna-
elu paremaks muutmisel. Linna-
pea sõnul peaks seda traditsiooni
jätkama ka edaspidi.

Nagu alati, võtsid linnavolikogu
esimees Raul Kull ja linnapea Vik-
tor Svjatõšev vastu ka linna noo-
rimaid kodanikke koos vanemate,
õdede-vendade, vana-vanemate ja
onude-tädidega.

Lapsed said mälestuseks klaa-
sist aluse medaliga, kus kirjas
lapse sünniandmed. Perre sündi-
nud kolmandat või enamat last
peeti meeles ka hõbelusikaga. Li-
saks lasteaialaste esinemisele üt-
les oma tervituse noorimatele lin-
nakodanikele edasi ka Jõgeva
Aasta Ema 2005 Auli Kõre.

Juba kolmandat korda olid kõik
linnakodanikud ja külalised palu-
tud ühisele tordisöömisele ja koh-
vijoomise linnavõimuga.

Linnapea ütles, et see on küll
tema isiklik arvamus, kuid kind-
lasti tuleks ühise tordisöömise ja
kohvijoomise traditsiooni jätkata.
Ühisele tordisöömisele tulevad ka
linna külalised, sõbrad, samuti
need, kes võib-olla mujale üritus-
tele minna ei saagi. Tema sõnul
ühendab ja liidab just selline ühine
ettevõtmine linnarahvast.

Jõgevale tuli sünnipäevaks ka
külalisi – delegatsioonid sõpruslin-
nadest Kaarinast ja Keuruust, sa-
muti olid kohal Ukraina suursaa-
diku astetäitja Anatoli Sobolev ja
Poola suursaadik Wojcieh Wrob-
lewski.

Linnapea sõnul imestasid külali-
sed selle üle, et ühes linnas pee-
takse igal aastal sünnipäeva suure
üritusena, samuti hämmastas neid
see, et Jõgeval on säilinud ehtne
folkloor, mida Soomes sellisel ku-
jul enam ei ole.

Airi Rütteri sõnul olid täna-
vused Jõgeva linnapäevad äär-
miselt südamlikud. Tema sõnul
elasid inimesed üritustele väga
kaasa ja tulid isegi kättpidi tä-
nama.

Rütteri sõnul oli eriti südamlik
linna sünnipäevaürituste lõpe-
tamine pühapäeval Jõgeva kirik-
las, kus õpetaja Valdo Reimann
rahvale armastuse teemadel kõ-
neles.

Pärast kontserti “Mu süda,
ärka üles”, kus laulis Helin-Mari
Arder, tulid inimestele lausa pisa-
rad silma.

Linna sünnipäeval korraldati ka
nahapäev. Enam kui poolsada
nahakunstnikku, restauraatorit ja
nahakunstitudengit kuulasid
kõigepealt kultuurikeskuses
seminariettekandeid. Neist ena-
mik käsitles nahaparkimistra-
ditsioone.  Eesti Nahakunstnike
Liidu esinaine Pille Kivihall  rääkis
aga sellest,  milliseid raviomadusi
arvasid meie esivanemad nahal
olevat.

Pärast ettekandeid mindi OÜ
Skineks nahavabrikusse, kus
tutvuti parkimistehnoloogiaga ja
tegutseti nelja nahakunstniku
juhendamisel töötubades. Kuna
Skineks on ainus ettevõte Eestis,
kus taimparknahka toodetakse,
kasutasid kunstnikud võimalust ka
oma materjalivarusid täiendada.
Nahka osteti kaasa suisa rullide
kaupa.

EVA KLAAS

Sünnipäeva hommikul tõusis mastidesse kuus lippu. Lisaks
meie trikoloorile ja Euroopa Liidu lipule ka  Soome, Läti,
Poola ja Ukraina riigilipud, sest nendes riikides on meie
sõpruslinnad.

Väike Karl Mark sai just kätte oma noorima linnakodaniku
medali – nüüd on linnajuhtidel aega õnnitleda ka pisipõnni
vanemaid.

Ettevõtjate ja linnavõimu vahelises tänavahokilahingus
valitses mänguväljakul lisaks hasardile ja võistlusvaimule ka
sõbralikkus ja üksmeel.

Lõuna Politseiprefektuuri telgis said nii väiksemad kui
suuremad lapsed terve päeva jooksul joonistada ning meie
korravalvuritega juttu ajada.

                                                         FOTOD: ANATOLI MAKAREVITŠ
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Linnavolikogu 26. mail 2005 toimunud
erakorralisel istungil

Linnavalitsuse maikuu olulisemad otsused

o t s u s t a t i:
Tulenevalt “Kohaliku oma-

valitsuse korralduse seaduse”
§ 46 lõikest 1 ja “Jõgeva linna
põhimääruse” § 38 lõikest 2
ning aluseks võttes Jõgeva

Linnavolikogu liikmete Kalle
Piiskoppel, Ants Paju, Jaano
Terras, Olavi Annuk, Andres
Stein ja Toomas Vahur esitatud
avalduse umbusalduse algata-
miseks linnapeale Viktor

SVJATÕŠEV,
1.1 Algatada umbusalduse

avaldamine linnapeale Viktor
SVJATÕŠEV.

1.2 Viia volikogu järgmine
istung läbi päevakorrapunktiga

“Umbusalduse avaldamine
linnapeale Viktor SVJATÕŠEV”
02. juunil 2005. a.

JAAN JÄRV,
Jõgeva Linnavolikogu

kantseleijuhataja

2. mai istungil:
1. väljastati ehitusluba kaup-

lus-restorani Aia 33 rekonst-
rueerimiseks;

2. määrati Jõgeva Linnava-
litsuse hallatavate asutuste
juhatajatele põhipalgad;

3. anti nõusolek avaliku üri-
tuse korraldamiseks Tivoli Tuur
osaühingule;

4.vaadati läbi Jõgeva Linna-
volikogu otsuse eelnõu “Projekt
“Muuseum – külastuskeskus
rajamine Jõgeva linnas” oma-
finantseeringu katmine”.

9. mai istungil:
1. kinnitati alaeelarved;
2. nimetati mittetulundus-

ühingu Jõgevamaa Ühistrans-
pordikeskus liikmeõigusi teos-
tavaks isikuks abilinnapea
Aare Olgo;

3. väljastati ehitusluba muu-
seumihoone Jaama tn 3b re-
konstrueerimiseks;

16. mai istungil:
1. otsustati lasteaia “Rohu-

tirts” ja lasteaia “Karikakar”
tegevushooaja lõpetamine ja
uue tegevushooaja alustamine;

2. anti luba Gümnaasiumile
ja Ühisgümnaasiumile kahe 10.
klassi avamiseks 2005/2006

õppeaastal;
3. otsustati lasteaia “Karika-

kar” juhataja vaba ametikoha
täitmiseks avaliku konkursi kor-
raldamine ja selle läbiviimise
korra kehtestamine;

4. kinnitati ettevõtluskonkursi
“Jõgeva aasta ettevõtja 2004”
tulemused;

5. otsustati reservfondist ra-
ha eraldamine Jõgeva Linna-
varale seoses 10. aastapäevaga
ja Jõgeva Spordiklubile “Tähe”
seoses heade tulemustega
Eesti saalihoki meistrivõistlus-
tel;

6. anti nõusolek avaliku üri-
tuse “Selge Grupijuht” korral-
damiseks aktsiaseltsile Trio
LSL;

7. otsustati Jõgeva linnas
koolide kinnistute ja nendega
piirneva ala detailplaneeringu
vastuvõtmine ja avaliku välja-
paneku korraldamine;

8. võeti vastu Kingu tn 4 krun-
di ja Aasa tn 21 krundi detail-
planeering;

9. vaadati läbi linnavolikogu
otsuste eelnõud “Jõgeva linnas
Kingu tn 4 krundi detailpla-
neeringu kehtestamine”, “Jõ-
geva linnas Aasa tn 21 krundi
detailplaneeringu kehtestami-
ne” ja “Osalemine liikmena

mittetulundusühingus Eesti
Tervislike Linnade Võrgustik”;

10. tunnistati edukaks hanke
“Jõgeva linna ühisveevärgi
rekonstrueerimine 2005. a” osa-
ühingu Jõgeva Vesi pakku-
mine;

11. vaadati läbi linnavolikogu
määruse eelnõu “Jõgeva linna
ametiasutuste teenistujate pal-
gamäärade kinnitamine”;

23. mai istungil:
1. väljastati ehitusluba maja-

pidamise abihoone Suur 60
laiendamiseks ja elamu Põllu
14 rekonstrueerimiseks;

2. otsustati toetada AS Clea-
naway jäätmeloa taotlust;

3.vaadati läbi linnavolikogu
määruste eelnõud “Jõgeva lin-
na jäätmevaldajate registri
asutamine” ja “Jõgeva linna
jäätmevaldajate registri pida-
mise põhimääruse kinnitami-
ne”;

4. tunnistati edukaks las-
teaia “Rohutirts” asukohaga
Rohu 8 elektritööde projekti
teostamisel Primeline osaühin-
gu pakkumine;

5. tunnistati edukaks riigi-
hanke “Jõgeva linna staadioni
omaniku järelevalve teenus”
K&H aktsiaseltsi pakkumine;

6. otsustati linnavara asuko-
haga Suur 20 võõrandamine;

7. tunnistati nurjunuks Jõ-
geva linna tunnuslause kon-
kurss;

8. otsustati reservfondist ra-
ha eraldamine Heino-Valdu
Põldojale seoses veteranide
sangpommi maailmameistri-
võistlustel 1. koha saavutami-
sega ja mittetulundusühingule
Jõgeva MC ürituse “Rock-
paraad” ettevalmistus- ja läbi-
viimiskulude katteks.

30. mai istungil:
1. väljastati ehitusluba Jõ-

geva linna Pargi, Estakaadi ja
Puiestee tänavate trasside re-
konstrueerimiseks ning Jõgeva
linna staadioni Rohu 10 laien-
damiseks;

2. väljastati müügikoha pai-
galdusluba osaühingule Meri-
neitsi;

3. vaadati läbi linnavolikogu
määruse eelnõu “Jõgeva linna
arengukava aastateks 2004-
2006 muutmine”.

HELENA STEPANOV,
Jõgeva Linnavalitsuse

spetsialist

Jõgeva Linnavalitsuse 6. mai
2005 korraldusega nr 173 kin-
nitati ettevõtluskonkursi “Jõ-
geva aasta ettevõtja 2004”
tulemused.

Konkursist võttis osa 21 ette-
võtjat ja selle  raames selgitati
välja parimad ettevõtjad komp-
leksarvestuses kolmes kategoo-
rias. Lähtuti põhikohaga tööta-
jate arvust. Ettevõtjate pingerit-
ta seadmisel arvestati 2004.
aasta käivet, töötajate arvu, Jõ-
geval asuvasse põhivarasse
tehtud investeeringuid ning ka-
he esimese näitaja dünaamikat
võrreldes 2003. aastaga. Eraldi
selgitati välja suurima inves-
teeringu Jõgeval asuvasse
põhivarasse teinud ettevõtja ja
enim töökohti loonud ettevõtja.

Konkursi võitjad
Alagrupis 1-9 töötajat
I koht ja “Jõgeva aasta ette-

võtja 2004” tiitel – Eesti Metall
OÜ, 97,5 punkti (juhatuse liik-
med Eva Pedjak, Mati Laine)

II koht – BitBoard OÜ, 83,5
punkti (juhatuse liikmed Ants
Õnne, Aare Malberg, Küllo Pii-
be)

Alagrupis 10-29 töötajat
I koht ja “Jõgeva aasta ette-

võtja 2004” tiitel – A.Tammel
AS, 93,5 punkti (juhataja Indrek
Tammel)

II koht –  Belander Grupp
OÜ, 84 punkti (juhatuse liikmed
Evald Lepik, Lauri Lepik)

III koht – KSK Jõgeva, 82
punkti (juhatuse liikmed Lydia

Svjatõševa, Veiko Peldes)

Alagrupis 30 ja enam
töötajat

I koht ja “Jõgeva aasta ette-
võtja 2004” tiitel – Jõgeva Ma-
jandusühistu, 92 punkti (juha-
tuse liikmed Toomas Vahur,
Endla Raud, Maret Mägi)

II koht – Nordlanden OÜ, 89
punkti (juhatuse liikmed Maigi
Sulp, Monika Maria Luden)

III koht – Valmeco AS, 88
punkti (juhataja Rein Mõts)

“Enim töökohti loonud
ettevõtja” – Nordlanden OÜ (5
uut töökohta).

“Suurim investeerija” –
Eesti Metall OÜ (investeeris Jõ-
geval asuvasse põhivarasse 5,1
miljonit krooni)

Konkursil osalesid veel Alari
Äri OÜ, Auto-Samiru OÜ, Avaks
OÜ, Gamer Kaubanduse OÜ,
Jõgeva Ehitus AS, Jõgeva Sot-
siaalkeskus “Elukaar” OÜ, Jõ-
geva Vesi OÜ, Karu Rauapood
OÜ,  Marike Hulgi OÜ, Merineitsi
OÜ, Must & Valge OÜ, SJ OÜ,
TAA Elekter OÜ.

Küsitlusele “Hea teenindus-
kultuuriga ettevõte” laekus
tarbijatelt 150 arvamust. Ära-
märkimist pälvisid 38 Jõgeva
linnas kaupu või teenuseid
müüvat ettevõtet.

Hea teeninduskultuuriga et-
tevõtte nimetus omistati kolmele:

kauplus “BitBoard Arvutid”,
Suur 22

AS CasSandra Jõgeva Reisi-

büroo, Aia 1
kauplus “KSK Kaubakes-

kus”, Põik 2

Äramärkimist olid leidnud
veel: ilusalong “Tiarell” (10
korral), OÜ Juta & Kaido re-
monditöökoda (8), Jaan-Ivo Lu-
kas Meediabüroo (4), kauplus
“EhitusGamma” (4), Seveli Äri
(3), ilusalong “Duaal” (3), Kau-
bahall (3), kauplus “Koolitare”
(3), Jõgeva Apteek (3), restoran
“Kosmos” (2), Säästumarket
(2), Hansapanga Jõgeva kon-
tor (2) .

Ühel korral märgiti ära: Vi-
deolaenutus “Unelm”, OÜ
Kliiner Puhastusteenused, Ter-
je Päären Õmblustööd, Gau-
ruse Fotoäri, Uno Paimetsa Ad-
vokaadibüroo, Vaike Auna
Juuksuritöökoda, ilusalong
“Eliis”, Kaubahalli Lillepood,
Merineitsi Kalahall, Antima
Autoteenindus,  Jõgeva Post-
kontor, Kommipood, kauplus
Piiri, Notar Kaja Tenisson, Vilve
Viigipuu Juuksuriteenused,
Ühispanga Jõgeva kontor,
kauplus “Teletark”, kauplus
“Cartini”, kauplus “Uku Kes-
kus”, Kingsepatöökoda, Jõge-
va Haigla, Merineitsi kontor,
Elioni Jõgeva Esindus.

Jõgeva Linnavalitsus tänab
konkursil osalenud ettevõtjaid
ja “Hea teeninduskultuuriga et-
tevõtte” küsitluskupongi täit-
nud kodanikke.

AIME RÜNDVA,
Jõgeva Linnavalitsuse

majanduse peaspetsialist
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Linna sünnipäeva korvpall – oodatud sündmus, mitte pelgalt
traditsioon.

Idee korraldada nahapäev oli tõesti hea. Osalejate hulk näitas,
et sellise sündmuse puhul sõidetakse Jõgevale kohale ka
Tallinnast ja Tartust.                                                   FOTOD: ANATOLI MAKAREVITŠ

A. Tammel AS juhataja Ind-
rek Tammel:

Saite Jõgeva ettevõtlus-
konkursil 10-29 töötajaga et-
tevõtete hulgas esimese ko-
ha, mis võis olla selle põhju-
seks?

Tegime Jõgeval juurdeehitu-
se,  kus on uued  laoruumid ja
masinate monteerimise ruum,
samuti avasime uue kaupluse.
Möödunud aastal suurenes ka
p õ l l u m a j a n d u s m a s i n a t e
müük, seda eelkõige seetõttu,
et eelmisel aastal said taluni-
kud palju põllumajandustoe-
tusi.

Millised on suuremad
muutused tänavu?

Tänavu laienesime  Viljandis-
se, kus meil on nüüd tütarette-
võte. Aasta alguses võtsime
tööle kaks uut inimest. Müük
kasvab järjest, püüame ka tee-
nindusele senisest veel rohkem
tähelepanu pöörata.

Milline on stiimul ettevõt-
luskonkursil osalemiseks?

Kindlasti on selliseid kon-
kursse vaja. Väikestele ettevõ-
tele on konkursil osalemine ja
võitmine kindlasti väga oluline,
tunnustamine on kindlasti täh-
tis, sest see stimuleerib veel pa-
remini tegutsema. Meile ehk
tuntuma ettevõttena pole see
nii oluline, aga hea on ikkagi,
kui märgatakse ja tunnustatak-
se.

Meile on peamiseks stiimu-
liks konkurssidel ja üritustel
osalemiseks see, et kaasa lüüa
kohalikus elus ja ettevõtmistes.

Eva Pedjak, Eesti Metall
OÜ juhatuse liige:

Olite möödunud aasta suu-
rim investeerija ja võitja 1-9
töötajaga ettevõtete alagru-
pis. Millised olid suurimad
muudatused möödunud aas-
tal?

Muutsime natuke tootmist,
alustasime eksporti, sellega
seoses soetasime metalligiljo-
tiini, mis tükeldab ja pressib
vanarauda.

Jõgeval paigaldasime uue
keskkonnanõuetele vastava
puhastussüsteemi, milleks soe-
tasime ja paigaldasime uue sa-
devee süsteemi ja  õlikollek-
torid. Kokku investeeris ettevõte
möödunud aastal Jõgeval asu-
vasse põhivarasse 5,1 miljonit
krooni.

Suuremad muutused  2005.
aastal?

Avasime osakonna Tartus,
seoses sellega investeerisime
käivitamisse ja uue tehnoloo-
gia muretsemisse. Aasta ei ole
aga sugugi veel lõppenud, kind-
last on veel uusi plaane. Ta-
hame pidevalt laieneda. Oleme
selles mõttes õnnelik ettevõte,
et Jõgeva linnavalitsus on meie
tegemistesse väga positiivselt
suhtunud.

Kui oluline on see, et ette-
võtluskonkursse korralda-
takse?

Kindlasti on selliste konkurs-
side korraldamine vajalik, kas
või oma ettevõtte töötajate
jaoks. Kui ettevõte on edukas
ja tunnustatud, tunnetab ka iga
töötaja selles oma osa.

OÜ BitBoard juhataja Kül-
lo Piibe:

Teie ettevõte sai ettevõt-
luskonkursil “Jõgeva aasta
ettevõtja 2004” Hea teenin-
duskultuuriga ettevõtte tiit-
li. Kas tegite eelmisel aastal
ka midagi teeninduskultuuri
parandamiseks?

Eraldi ei ole me midagi tei-
nud, kuid heale klienditeenindu-
sele oleme alati tähelepanu pöö-
ranud.  Lihtsalt tuleb klienti
suhtuda sõbralikult ja vastu-
tulelikult.

Kas Teie firma elus 2004.
aastal ka midagi muutus?

Eelmisel aastal investeeri-
sime transpordivahendisse,
samuti soetasime juurde kin-
nisvara.

Suuremad plaanid ja kor-
daminekud tänavu?

Varsti avame uue arvutipoe
Tartus, praegu on meil juba
kauplused Jõgeval ja Rakveres.
Seoses uue poe avamisega
saab firmas tööd ka kaks uut
töötajat. Põhiline, mis muutub,
on see, et senisest enam pöö-
rame tähelepanu ekspordile.
Kui seni tegutsesime peamiselt
siseturul , siis edaspidi tahame
eksportida 50 protsenti kau-
bast.

Mis on stiimul ettevõtlus-
konkursil osalemiseks?

Kõige suurem stiimul on see,
et hea koht konkursil on ette-
võttele hea reklaam. Meeldiv on
olla hea oma linnas.

Jõgeva ettevõtluskonkursi võitjate
mõtteid
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Tänavu saadab Jõgeva Güm-
naasium ellu järjekorras juba
57. lennu noori. Seekord täpselt
66. Neist lõpetavad hõbemeda-
liga Alo Peets ja Kristel Peets.
Tähtsamad kui medal on rii-
gieksamite tulemused, mida
peatsed vilistlased praegu alles
ootavad. Nende sooritamisest
sõltub, kuidas saab kulgema
inimese edasine tee. Nii või tei-
siti algab noortel nüüdsest uus
elu.

Mahajääjatel on pisut nukker ja
tühi tunne. Nii paljud tuttavad
näod ei tulegi enam iga päev
koolimaja peal vastu. Kuidas tun-
nevad noored ise? Tegelikult
peaks kooli lõpetamine olema ju
rõõmus sündmus.  Mida arvavad
peategelased eksamitest, tule-
vikust ja üksteisest?

Vestlusringis võtavad sõna Tõ-
nis Tobre ja Kadri Lukats A- klas-
sist (reaalharu) ning Olavi Pet-
raudze ja Käty Aasmäe B-klassist
(humanitaarharu). Kogu intervjuu
aja valitseb väga lõbus meeleolu
ja lõputuid naerukohti pole mõtet
isegi ära märkida. Neid esineb na-
gunii peaaegu iga küsimuse
juures.

Mis tunded teid praegu val-
davad?

Jõgeva Gümnaasiumi rõõmus 57. lend
Olavi Petraudze (OP): Prae-

gu on ikka kergendustunne.
Käty Aasmäe (KA): Minul on

ühest küljest kergendus, et kool
lõpuks läbi saab. Teisalt on kahju
kaaslastest lahkuda.

Kadri Lukats (KL): Hetkel
tahaks juba midagi uut proovida,
kuid samas on ka kahju lahkuda
vanade sõprade juurest. Lõpu-
aktus on kindlasti ka kurb üritus.

Tõnis Tobre (TT): Kahju on,
et kool on läbi, aga samas tahaks
ära minna. Sellpärast on kurb, et
ei näe enam iga päev klassikaas-
lasi ja koolisõpru.

Millist eksamit kartsite
enim?

OP: Ajalugu!!!
Teised: Kindlasti inglise keelt.

Millised on teie plaanid edas-
pidiseks?

Kõik: Eks eksamitulemustest
sõltub.

KA: Mina kavatsen minna Tartu
Kõrgemasse Kunstikooli. Kui
sinna ei saa, siis on varuvõimalus
lilleseadekunst.

OP: Tahan samuti Tartu Kõr-
gemas Kunstikoolis meediat ja
graafilist disaini õppida.

KL: Üritan kunstiakadee-
miasse, aga lennukolledž on ka
üks huvitav variant. Suvel tahaks
tööle minna.

TT: Kõik on siin kunstnikud
kokku sattunud! Mina mõtlesin
Tartu Ülikooli arvutialale. Kunsti
küll ei taha.

Mida kavatsevad lähitule-
vikus teha teie klassikaasla-
sed?

KA: Enamik tahab kindlasti
edasi õppida, paljud ülikoolis.

TT: Juta tahab sõjaväkke.
KA: Mõned plaanivad aastaks

välismaale tööle minna.

Miks te valisite gümnaasiu-
mi ja selle kaudu ülikooli tee?
Kas kutsekooli peale ei mõel-
nud?

Kõik: Kutsekooli peale me
üldse ei mõelnud ja oleme koo-
livalikuga väga rahul.

KL: Kahetsen ainult natuke, et
ei valinud gümnaasiumis reaa-
lharu asemel humanitaarharu.
Arvan, et jäin paljust ilma.

TT: Praegu on nii tore, kui kahe
klassi rahvas eksamikonsul-
tatsioonides koos on. Nalja saab.

Kõik peale Tõnise leiavad, et
humanitaarharus on reaalha-
rust huvitavam.

TT: Reaalis on ilusamad tüd-
rukud.

Poisid arutavad, kes on kum-
magi klassi esikaunitarid.

Milline teie klass oli? Kui-

das sujusid ühisüritused?
TT ja KL (A-klass): Klass oli

kindlasti killustatud, aga oleme
püüdnud kõigiga läbi saada.

TT: Igas seltskonnas laineid
lüüa.

TT ja KL: Kolme aasta jook-
sul on ikka kõigiga saanud rää-
kida, kas või korra. Üritustega
saime ikka hakkama. 12 A-näi-
dendid, mis sündisid kogu klas-si
ühistööna, on üle kooli kuul-sad.

KA ja OP (B klass): Ikka kõik
suhtlesid omavahel, aga muidugi
olid mõned, kes ise eemale hoid-
sid. Üritustega oli tavaliselt nii,
et viimasel hetkel improvisee-
risime etendusi, mis õnnestusid
väga hästi.

Mille poolest teie lend meel-
de jääb?

KA: Me olime sellised lapsikud
ja lollitasime kogu aeg, tegime
nalja.

TT: Kildu sai iga päev. Meile oli
suhtlemine kõige tähtsam, sära-
sime üle kooli. Õppimine kippus
teisejärguliseks jääma.

KL: Arvan, et rõõmsameel-
susega ja sellega, et püüdsime
liigseid pingeid vältida.

SANDRA MAASALU,
Jõgeva Gümnaasiumi

 XI klassi õpilane

Meie, neljandike algkooli-
aastad hakkavad lõppema. Oma
õpinguid jätkame me kõik juba
armsaks saanud Jõgeva Ühis-
gümnaasiumis. Kuu aega tagasi
püüdsime ühiskonnaõpetuse
tunnis õpetaja Eha Rosina är-
gitusel kavandada oma edaspi-
dist elu —  kuidas, kus, kellena
ja kellega koos me oleme aas-
tate pärast.

Ja siin need mõtted on.

Kui ma olen 15  …

Elan koos perega ja olen õn-
nelik. Mul on kass, kes on valge,
karvane ja lõbus. Ma käin temaga
iludusvõistlustel. Palju aega vee-
dan ma oma poisiga, kes on kuulus
modell. Ma tahan saada samuti
kuulsaks modelliks või lauljaks.
Ma lõpetan just põhikooli.

                           Elis Rudnevs

Mina elan ka oma perega ning
võtan endale suure  karvase kassi,
kelle nimi on Kelluke. Käin tema-
ga jalutamas ja mängimas, kuid
seda mõistagi pärast kooli. Vahel
tülitsen emaga, aga me lepime
alati ära. Nuian ema käest pide-
valt taskuraha.

                             Jaana Suija

Arvatavasti elan ma ikka veel
vanemate juures. Mängin korv-
palli, jalgpalli ja teen muud sporti.
Ostan endale mootorratta ja teen
mootorratta load. Käin pruudiga
väljas. Pruut on rõõmsameelne ja
kena. Me käime koos pidudel ja
diskodel. Teen kõik selleks, et
saada korvpalluriks.

                                David Pall

Lõpetan põhikooli. Võtan en-
dale lemmikloomaks taksi. Jät-
kan õpinguid gümnaasiumis. Käin
vanematega Sinu Pubis söömas.
Käin sõpradega diskodel.

                         Rainer Nõmm

Lõpetan põhikooli. Vabal ajal
olen räppar. Käin spordisaalis
trenni tegemas. Vaheajal teen va-
naema juures põllul tööd ja käin

ujumas. Värvin juuksed ära ja
kasvatan pikaks nagu Yu-Gi-Ohil.

                      Igor Vesnuhhov

Ühel ilusal päeval jalutan ran-
nas ja ehitan liivalossi. Liiva seest
leian ma kohvri, milles on viis mil-
jonit. Selle raha eest ostan endale
maja, kus elan koos vanematega.
Toetan lastekodusid ja haiglaid,
teen sõpradele kingitusi. Minu isa
ja ema on minu üle väga uhked.

                         Laura Paluoja

Kui ma olen 18 …

Lõpetan gümnaasiumi ja lähen
kindlasti edasi õppima. Mu ema
ja isa kingivad mulle gümnaasiumi
lõpetamise puhul auto. Sõidan tih-
ti autoga ringi. Minu juurde tuleb
mees, kes teeb Väljalennu saadet
ja ma sõidan Egiptusse. Egiptuses
on ilus, ma võtan päikest ja siis
tuleb minu juurde “Tunnikontroll”
ning ma võidan 500 krooni.

                         Margareth Pilv

Ma elan ikka oma ema ja isa
juures. Nad armastavad mind
väga. Olen lõpetanud gümnaa-
siumi ja lähen ülikooli arstiks
õppima. Mul on oma poiss-sõber,
me käime diskodel ja oleme koos.
Mulle meeldib vahel oma vanas
koolis, Jõgeva Ühisgümnaasiumis
käia, sest seal on ikka veel lahe-
dad õpetajad, nad õpetavad väga
hästi.

                               Riin Mokrik

Valmistun gümnaasiumi eksa-
miteks, lähen puhkama Norrasse.
Võtan endale vene hurda.

Teen endale maniküüri. Küüned
värvin roheliseks ja juuksed sini-
seks. Teen palju tätoveeringuid,
panen nabarõnga ja kõrvatäie
kõrvarõngaid. Õpin väga hästi.
Kolin Itaaliasse elama. Tutvun
itaallasest poisiga ja käin temaga
jalutamas ning valmistan spa-
gette.

                    Anastasija Gorova

Kui ma olen 25...

Olen sisearhitekt ja Arnold Rüü-
tel annab mulle kõige parema
sisearhitekti preemia. Ostan
korteri Tartusse ja kujundan seda.
Võtan kassi, kelle nimi on Vunts,
sest tal on hästi pikad vuntsid. Ma
abiellun ühe mehega ja  me saame
kaks last. Kõik laabub väga hästi.

                        Annika Laumets

Mul on kaks last. Mul on kaks
kodulooma, tiiger Hamburger ja
delfiin Hüpikpall ning nad on väga
suured sõbrad.

                               Elari Narits

Elan Madridis, oma suures
majas. Olen väga kuulus jalg-
pallur ja laulja. Minu naine on
lõbus ja kena. Ta on laulja ja
tantsija ning meil on neli last.
Nende nimed on David, Antonio,
Alia ja Julia.

                                  Riko Osila

Elan Hispaanias, pilvelõhkujas,
loomulikult kõige kõrgemal kor-
rusel, kust saaksin iga päev pil-
vedesse minna ja sealt alla vaa-
data. Minu koduloomadeks on
kaks suurt tiigrit ja palju tiigri-
kutsikaid. Ma reisin oma perega
palju.

                                 Alice Post

Olen lavastaja ja loon filmi
“Marsi vaimud”.  Elan Inglismaal,
sest seal on mu lemmik jalgpalli-
meeskond. Naine on mul hea ja
teeb hästi süüa. Meil on kaks last
ja kaks kodulooma, koer ja hams-
ter.  Ma käin tööl Rekkakaga sõit-
mas.

                                   Mart Päll

Kui ma olen 30...

Mul on kaks last ja kass ning
lambakoer. Ma olen politseinik ja
korvpallur. Mu naine töötab lem-
mikloomapoes müüjana. Lapsed
on mul juba kümneaastased. Nad
käivad koolis ja tegelevad kunsti
ja korvpallimänguga. Meil on oma
kolmekordne maja.

                            Karl Kingsepp

Ma olen 65...

Olen vanadekodus ja mängin
Bingot. Võidan 1 860 000 krooni.
Lähen oma perega Inglismaale,
Leetu ja Soome. Inglismaal leia-
vad mu tütred endale mehed. Soo-
mes leiab poeg endale naise, kes
on tegelikult presidendi tütar.

                               Liivar Lepp

Lähen pensionile. Lapsed on ju-
ba  suured. Elan oma majas Tartu
lähedal. Vahel sõidan Tartusse
süüa ostma. Suviti elan laste juu-
res. Mõnikord käin oma lastel ja
lastelastel oma uhke Mazda 626-
ga külas. Käin Jõgeval vaatamas,
kas mu vana kool on alles ja mida
uut on kaubahallis.

                              Erki Vabaoja

Lähen pensionile. Istun kiiktoo-
lis ja koon. Võidan aasta kaalu-
jälgija tiitli. Mängin jalgpalli, sest
kudumine muutub igavaks. Lap-
sed on suured ja rikkad, ostavad
mulle BMW. Sõidan  sellega iga
päev ringi ja et olen vana ja koba-
käpp, sõidan  mõnikord ka puusse.
Lapsed viivad siis mu autot näda-
lavahetustel parandusse.

                       Marleen Varblas

Mängin oma lastelastega jalg-
palli ja korvpalli ning lasen neil
võita, sest nad on ju alles väikesed.
Ma kiidan lapselapsi ja annan
neile puuvilju.

                              Rainer Talas

Alles mõtlen, kas minna pensio-
nile või tegeleda edasi õmble-
misega. Kasutan kortsudevastast
kreemi, et lapsed mind liiga va-
naks ei peaks. Koon lastelastele
sokke, mütse ja salle, et neil oleks
talvel soe õues lipata.

                      Maarja-Liis Reial

Loodame, et mõnedki neist
unistustes ikka täituvad.

Jõgeva Ühisgümnaasiumi
IV klass

Jõgeva linna noortenõukogu
loodi noorte endi poolt 1. veeb-
ruaril käesoleval aastal. Noor-
tenõukogu on pidanud täna-
seks kokku kolm koosolekut.
Arutatud on nii otseselt noor-
tega seotud probleeme kui ka
üldisemaid teemasid (nt 2005.a
linna investeeringuid).

Olgu siinkohal kohe ka nime-
tatud nende tublide noorte nimed,
kes on noortenõukogu töös osa-
lenud:

1. Endre Varik – esindab puue-
tega noori

2. Anni Tammemägi – Jõgeva
Muusikakooli esindajana

3. Mari Lääne – Jõgeva Kul-
tuurikeskuse esindajana

4. Sigrid Kuusk – Jõgeva Kuns-
tikooli esindajana

5. Kerli Kerb – Jõgeva Ühis-
gümnaasiumi esindajana

6. Tõnis Tobre – Jõgeva Güm-
naasiumi esindajana

7. Liina Liiv – Jõgeva Gümnaa-
siumi esindajana

8. Sandra Maasalu – Jõgeva
Gümnaasiumi esindajana

9. Kaisa Krikmann – Jõgeva Täis-
kasvanute Keskkooli esindajana

10. Mikk Simmulmann –  Jõ-
geva Ühisgümnaasiumi esinda-
jana

11. Dmitri Krepkov - Jõgeva

Ühisgümnaasiumi esindajana
Samuti on noortenõukogu tööst

osa võtnud linnavalitsuse ametni-
kud – linnapea, hariduse peaspet-
sialist ja allakirjutanu.

Kolm koosolekut on veel liiga
lühike aeg, et hakata ennast tund-
ma ühtse meeskonnana, aga lin-
navalitsuse poole pealt vaadatuna
on väga tänuväärne, et linnavalit-
susel on tekkinud otsene noorte
huve esindav partner, kellega
koos ühise laua taga nii rõõme kui
muresid jagada. Ka noored on
kinnitanud sellise koostöövormi
vajalikkust.

Samuti on tore, et seisukohti
kujundatakse ka koosolekute va-
helisel ajal (nt viisid noortenõuko-
gu liikmed läbi põhjaliku küsitluse
1. septembril linnavalitsuse poolt
korraldatavate ürituste osas, et
selgitada välja, millisena noored
ise seda päeva näha tahavad).
Järgmine noortenõukogu koos-
olek toimub tõenäoliselt septemb-
ris. Noortenõukogu põhimääruse-
ga ja koosolekute protokollidega
on võimalik kõigil huvilistel tutvu-
da Linnakaja koduleheküljel (http:/
/www.linnakaja.jogevalv.ee).

ERKI TEDER
Jõgeva Linnavalitsuse
arenduse peaspetslist

Juuli alguses leiab  Luual aset
noorsoovahetus, mis kannab ni-
metust “Sharing the hope”
(eesti k. “Jagades lootust”).

See on rahvusvaheline ettevõt-
mine: Jõgeva noortele tulevad
külla samaealised noored Lee-
dust, Rootsist ja Itaaliast. Igast
riigist saabub Luuale 12 noort koos
ühe täiskasvanud saatjaga. Kõiki
neid ühendab huvi tantsu vastu.
Siinjuures tasub märkida, et Root-
si noored tulevad Jõgeva sõprus-
linnast Karlstadist.

Projekti toetab rahaliselt prog-
ramm Euroopa Noored, kust eral-
datakse 240 007 krooni. Noorsoo-
vahetuse korraldavad Jõgeva Kul-
tuurikeskuse tantsustuudio kõige
vanemad tantsutüdrukud, kelle
rühm kannab nime Flex. Projekti
juhib üks rühma liikmetest  —
Mari Lääne.

Noorsoovahetust aitavad ette

valmistada Merleen Läänemägi,
Airi Rütter ja allakirjutanu. Põhi-
raskus ürituse sisulisel ettevalmis-
tamisel ja läbiviimisel lasub siiski
noorte endi õlgadel.

Noorsoovahetuse päevad sisal-
davad mitmekesiseid ettevõtmisi:
sinna mahuvad ühised tantsutun-
nid professionaalse tantsuõpetaja
käe all, kultuuri- ja keskkonna-
teemalised ekskursioonid Lõuna-
Eestisse, Endla LKA-le, Kure-
maale, samuti Tartu Hansapäe-
vade külastamine, mitmed grupi-
tööd ja ajurünnakud keskkonna-
ja kultuuriteemadel. Eriti huvi-
pakkuvateks tõotavad kujuneda
kultuuriõhtud, kus eri maade noo-
red kõikvõimalikul moel oma
maad tutvustavad.

ERKI TEDER,
Jõgeva Linnavalitsuse
arenduse peaspetslist

Jagades lootust...

Noortenõukogu esimesed
tegemisedJõgeva Ühisgümnaasiumi 4. klasside õpilased mõtlesid tulevikule

“Tegelikult tahaks juba laulda, aga veel läheb veidi aega...”

Jõgeva Sahh köitis nii tüdrukuid kui poisse.
                    FOTOD: ANATOLI MAKAREVITŠ
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JUUNI
Juunikuus avatud Johannes Haava fotonäitus “Oodatud ja
ootamatud vaated Jõgevale” Jõgeva Linnaraamatukogu
II korruse lugemissaalis.
/Jaana Koppel, 772 1572/

1.-2. juuni
15.00 Sisseastumiskatsed Jõgeva Muusikakooli

/Kersti Varrak, 772 1338/
Neljapäev, 2. juuni

Jõgeva laste mitmevõistlus /Viktor Nõmm, 521 1948/
17.00 Jõgeva amatöörfilmide festival JAFF Jõgeva

Kultuurikeskuses /Rait Tõnnori, 5800 2122/
Reede, 3. juuni

Jõgeva Ühisgümnaasiumi kooliaasta lõpuaktused
/Gaja Mäesepp,776 8385/
Jõgeva Gümnaasiumi hommikukontserdid ja kooliaasta
lõpetamine /Maimu Valdmann, 772 1976/

18.00 Jõgeva Gümnaasiumi kooliteater “Liblikapüüdja”
15. sünnipäev  Jõgeva Kultuurikeskuses
/Lianne Saage-Vahur, 772 1967/

Laupäev, 4. juuni
Jõgevamaa laulupeol Palamusel osalevad erinevad
Jõgeva linna kollektiivid

4.- 5. juuni
Jõgeva lahtised võistlused allveekalapüügis
/Ivan Junninen, 772 1922/

6.-7. juuni
Linna gümnaasiumide laager Rannal IV-VII klassidele
/Gaja Mäesepp, 776 8385, Viktor Nõmm, 521 1948/

9.-11. juuni
Maakonna poistekoor vabariiklikus laululaagris
Pärlseljal /Mare Talve, 510 8171/

Reede, 10. juuni
17.00 EPKF 2005 savamine Jõgeva Kultuurikeskuses. Festival

lõpeb 12. juunil /Anne Nurmik, 772 1778/
Laupäev, 11. juuni

Jõgeva Meeskoor “Mehis” osaleb Pärnus meestelaulu-
päeval /Heino Ilves, 517 4953/

Teisipäev, 14. juuni
12.00 KUKU raadio kliendipäev “Selge grupijuht” Jõgeva

Kultuurikeskuse esisel platsil  /Teet Koljal, 507 7555/
17.-18. juuni

Maleturniir “Jõgeva AVRO” Jõgeva Kultuurikeskuses
/Tiit Lääne, 508 6580/

Laupäev, 18. juuni
14.00 Jõgeva Gümnaasiumi põhikooli lõpuaktus koolimajas

/Maimu Valdmann, 772 1976/
Jõgeva linna erinevad kollektiivid osalevad Elvas
Peipsiäärsete maakondade laulupeol

19.-20. juuni
21.00- 01.00 Kõige lühemate suveööde pidu “Helisev suveöö” linnas

/Hillar Laane, 772 1987/
Esmaspäev, 20. juuni
17.00 Jõgeva Gümnaasiumi gümnaasiumi osa lõpuaktus

koolimajas /Maimu Valdmann, 772 1976/
20.-30. juuni

Järvenpää kunsti ja käsitöönäitus Jõgeva
Kultuurikeskuses /Eve Oro, 775 1175/

Teisipäev, 21. juuni
17.00 Jõgeva Ühisgümnaasiumi põhikooli lõpuaktus Jõgeva

Kultuurikeskuses /Gaja Mäesepp, 776 8385/
Kolmapäev, 22. juuni
14.00 Jõgeva Ühisgümnaasiumi gümnaasiumiosa lõpuaktus

Jõgeva Kultuurikeskuses /Gaja Mäesepp, 776 8385/

10.00 Jõgeva Gümnaasiumi vilistlaste korvpall Jõgeva
Spordikeskuses “Virtus”  /Viktor Nõmm, 521 1948/

17.00 Jõgeva Gümnaasiumi vilistlaste kokkutulek  koolimajas
/Maimu Valdmann, 772 1976/

20.00 Jõgeva linna jaanituli kultuurikeskuse pargis
/Kalev Pärtelpoeg, 511 5068/

Neljapäev, 23. juuni
14.00 Võidutule jõudmine Jõgevale, pidulik tseremoonia

kesklinnas /Janno Rosenberg, 508 4794/
15.30 Vanasõidukite suursõidu jõudmine Jõgeva kesklinna,

sõidukid peatuvad siin kella 20.00ni /Tõnu Piibur, 511 6265/
20.00 Jaaniöö Kassinurme mägedes /Hillar Laane, 772 1987/

Jõgeva Segarahvatantsurühm “Kaaratsim” esineb
Siimusti Külaseltsi jaanipäevapeol ja Kassinurmes
/Malle Pügi, 5691 1522/

27.-29. juuni
Jõgeva Kultuurikeskuse huvialakooli treeninglaager Luual
/Merleen Läänemägi, 772 1987/

30. juuni -7. juuli
Kultuurikesksue tantsustuudio tantsurühma FLEX
korraldatav rahvusvaheline laager Luual
/Mari Lääne, 502 8227/

JUULI
Reede, 1. juuli

Ülo Kaha mälestusvõistlused kergejõustikus Jõgeva
Ühisgümnaasiumi staadionil /Maret Piirak, 772 1922/

7.-16. juuli
Jõgeva Segarahvatantsurühm “Kaaratsim”esineb
Rootsi Kuningriigis, sõpruslinnas Karlstadis
Lõõtspillipäevadel /Malle Pügi, 5691 1522/

Laupäev, 9. juuli
Folklooriseltsi Jõgevahe Pere naisrahvatantsurühm
esindab Jõgevamaad Eesti-Soome Ühistantsupeol
“Suveöö tantsud” Tartus /Helle Normak, 772 1987/

Kolmapäev, 13. juuli
20.00 Eesti Kontserdi kontsert “Ave Maria” - Hanna-Liina

Võsa ja Lembit Saarsalu. Ilusa ilmaga kultuurikeskuse pargis,
vihmaga Jõgeva Kultuurikeskuses /Helle Normak, 772 1987/

Reede, 22. juuli
20.00 Õhtu Üllar Jörbergiga kultuurikeskuse pargis

/Helle Normak, 772 1987/
Laupäev, 30. juuli

V rahvusvaheline motokross “Linnamäe 2005”  Linna-
mäe krossirajal  /Peeter Laur, 514 4915/
Felix Adrati mälestusturniir jalgpallis Jõgeva aleviku
staadionil /Rainer Võsaste, 5342 7757,
Toomas Klaarman, 527 7627/

AUGUST
Laupäev, 6. august

Jõgeva Segarahvatantsurühm “Kaaratsim”esineb
Remniku puhkekeskuses “Suvi” /Malle Pügi, 5691 1522/

10.-14. august
Tivoli Tuuri 10. sünnipäeva tuur Jõgeval Aia tänava platsil
/Lauri Viikna, 501 4723/

10.- 15. august
Folklooriselts Jõgevahe pere esineb Rumeenias
festivalil “Carpati 2005” /Helle Normak, 772 1987/

Neljapäev, 18. august
20.00 Taasiseseisvumispäeva kontsert kultuurikeskuse

pargis /Helle Normak, 772 1987/
                           HELE TALLINN,

Jõgeva Linnavalitsuse kultuuritöö peaspetsialist

JÕGEVA LINNA KULTUURI-, SPORDI- JA MEELELAHUTUSKALENDER
SUVEKUUDEL 2005

Jõgeva Gümnaasiumi aktused toimuvad Jõgeva  Gümnaasiumi
aulas:   9. klass   18. juuni kell 14.00

 12. klass   20.juuni kell 17.00
Jõgeva Ühisgümnaasiumi  aktused toimuvad Jõgeva  Kultuu-
rikeskuses                 

 9. klass   21. juuni kell 17.00
 12. klass  22. juuni kell 14.00
 Jõgeva Täiskasvanute  Keskkooli aktused toimuvad   Aia 34
aulas.

9.  klass ja 12. klass   21. juunil kell 14.00

23. mail 2005 tunnistas Jõgeva Linnavalitsus oma korraldusega linna
tunnuslausekonkursi nurjunuks. Ettepaneku selleks tegi konkursi ko-
misjon.

Konkursile laekus 140 tööd 32 erinevalt autorilt. 135 konkursitööd
kvalifitseerus ja need oli avalikuks hääletamiseks välja pandud Jõgeva
linna veebilehel ja linnaraamatukogu II korruse lugemissaalis 3. maist
kuni 16. maini 2005. Hääli anti 69 konkursitöö poolt.

19. mail sai kokku konkursi komisjon, kuhu kuulus tegusaid inimesi nii
Jõgevalt kui ka väljastpoolt linna. Hinnati tööde originaalsust, selgust
ja sobivust paikkonnaga. Kahjuks tõdes komisjon, et ühtegi nii tabavat
lauset, mis vääriks tutvustama ja esindama Jõgeva linna, polnud ei
hääletustulemuste esikümnes ega ka ülejäänud lausete hulgas. Seega
otsustas komisjon konkursi nurjunuks tunnistada.

Sellega ei jää asi veel katki. Ka konkursi nurjunuks tunnistamine on
tulemus, sellest tuleb õppida ja teha vajalikud järeldused. Järgmise
sammuna näeme ette kokku kutsuda mitmed töögrupid, et leida
idee, millest võiks hakata „idanema“ originaalne ja Jõgevale omane
tunnuslause.

Siinkohal tahan tänada kõiki aktiivseid inimesi, kellele on oluline Jõ-
geva tulevik ja kes konkursil osalesid!

HELENA STEPANOV,
Jõgeva linna tunnuslausekonkursi komisjoni liige

Lõpuaktused Jõgeva linna koolides:
Jõgeva Linnavalitsus kuulutab välja konkursi

ametikoha täitmiseks alates 15.augustist 2005

Dokumendid esitada 20. juuniks 2005 märgusõnaga
“KONKURSS”

Jõgeva Linnavalitsuse kantseleisse aadressil:
Suur tn 5, 48306 Jõgeva.

Lisainfo tel 776 6500 või 776 6506.

• avaldus,
• CV,
• ametikohale esitatud nõuetele vastavust tõendavate dokumentide
koopiad.

• head suhtlemisoskust;
• meeskonnatöö kogemust ja valmidust;
• ühe võõrkeele oskust suhtlustasandil;
• juhtimisalaseid teadmisi ja töös vaja minevate õigusaktide tundmist;
• otsustus-, analüüsi- ja planeerimisvõimet;
• majandusalaste üldpõhimõtete tundmist.

• eelkoolipedagoogika alane kõrgharidus ja vähemalt kolmeaas-
tane pedagoogilise töö staaž koolieelses lasteasutuses ning läbitud
160-tunnine juhtimiskoolitus    või
• muu pedagoogiline kõrgharidus ja vähemalt viieaastane peda-
googilise töö staaž koolieelses lasteasutuses ning läbitud 160-tunnine
eelkoolipedagoogika kursus ja 160-tunnine juhtimiskoolitus
• eesti keele valdamine kõrgtasemel

KANDIDAADILE ESITATAVAD NÕUDED:

KANDIDAADILT EELDATAKSE:

KANDIDAADIL ESITADA:

Jõgeva linna tunnuslause konkurss
tunnistati nurjunuks

Tänu teile
tehtud töö eest

Jõgeva linna
67. sünnipäeva korraldamisel

Airi Rütter
Hillar Laane
Merleen Läänemägi
Marika Järvet
Ain Valdmann
Valdi Reinas
Sirje Narits
Jaana Koppel
Maimu Valdmann
Johannes Haav
Mihkel Vaher
Margus Kask
Kersti Varrak
Kaido Järvsoo
Ants Prii
Ingrid Orgulas
Kaisa Reimand
Liis Õnne
Kalmer Lain
Pille Kivihall
Andres Baida
Leino Juhkam
Luule Palmiste
Jüri Alandi
Tõnu Vare
Peeter Kiuru
Helmer Hallik
Arko Olesk
Henri Pook
Heini Reiman
Martin Peenra
Hele Tallinn
Helena Stepanov
Merle Meitus
Leino Mandre
Erki Teder
Helle Kajaste
Anne Örd
Vilve Vend
Kaire Sakjas

Samuti tänu abi eest ka kõikidele

linna sünnipäeva toetajatele
Jõgeva Linnavolikogu
Jõgeva Linnavalitsus

Gunnar Sarv
Maido Mägi
Mihkel Pärn
Meelis Pauklin
Toomas Klaarman
Viktor Nõmm
Rainer Võsaste
Valdo Reimann
Angela Rehi
Andres Vöörmann
Martin Makarevitš
Janne Vaabla
Helle Normak
Karmen Ilves
Tõnis Tobre
Kristjan Vahtla
Urmo Kõiv
Sirje Martin
Ida Kaabel
Elle Lepp
Alli Stamm
Pjotr Zõbin
Jõgeva Kultuurikeskus
Jõgeva Linnaraamatukogu
Jõgeva Spordikeskus Virtus
Jõgeva Muusikakool
Jõgeva Lasteaed Rohutirts
Jõgeva Lasteaed Karikakar
Jõgevamaa Päästeteenistus
Lõuna Poltseiprefektuur
Betti Alveri Fond
Jõgeva Linna Puhkpilliorkester
Puuetega Inimeste Koda
EELK Jõgeva Kogudus
OÜ Skineks
Sky Service
OÜ Nurga Maja
FIE Virge Mitt
AS Pere Leib

Politseikoer, keda demonstratsioonesinemiste ajal pealtvaa-
tajad Reksiks hüüdma hakkasid, sai juba enne esinemist näi-
data oma kuulekust – paitajate järjekord ei tahtnud lõppeda.

                      FOTO: ANATOLI MAKAREVITŠ

Jõgevamaa Päästeteenistuse demonstratsioon. Me kõik loodame,
et nad pole viimast aastat iseseisva üksusena meie ees .       ERAKOGU


